
Björnmossegångens samfällighetsförening 
 Protokoll från årsstämma 2019 

  

Datum      2019-03-20 
Plats      Krusbodabadets konferenslokal 
Närvarande      Maria Baker, Roland Berg, Leif Hultström, Jan Schakowsky,  
      Daniel Jonsson, Roland Hjälm 
      Revisor Mona Carlbark 
      Valberedningen Stefan Röle, Leif Näfver 
      Närvarande medlemmar 16 st 

 
 

1. Stämman öppnades och röstlängd fastställdes. 
 

2. Ordförande Maria Baker, sekreterare Roland Hjälm. 
 

3. Justeringsmän/rösträknare Rickard Arvidsson, Christina Lincesso. 
 

4. Dagordning och stämmans utlysande godkändes. 
 

5. Styrelsens verksamhetsberättelse godkändes. 
 

6. Synpunkter från medlemmar på utfallet i resultaträkning avseende övriga 
arbeten/underhåll där man önskar tydligare beskrivning om vad 
kostnaderna avser, styrelsen tar det till sig och åtgärdar det till nästa 
årsmöte.  

 
7. Budget och debiteringslängd godkändes. 

 
8. Revisionsberättelsen godkändes. 

 
9. Ansvarsfrihet för styrelsen beviljades. 

 
10. Ordförande Maria Baker avgår och till ny styrelseordförande valdes Daniel 

Jonsson. Ledamot Tore Jalve avgår, nya ledamöter blir Ann Röle och 
Christian Lundberg. 

 
11. Val av revisorer Mona Carlbark och Christina Lincesso. 

 
12. Valberedningen Leif Näfver och Stefan Röle. 

 
13. En motion har inkommit med önskemål om att måla resterande betongytor 

på garaget. Styrelsen föreslog avslag på motionen på grund av kostnader 
för målning och underhåll. Årsstämman beslutade att avslå motionen.  

 
 
 



14. Leif Hultström m.fl. redovisade statusen för laddplatser av elbilar. 
Investering i laddplatser förutsätter att alla delägare röstar ja. Styrelsen 
följer utvecklingen. 

 
15. Påpekande från medlem om bristande möjlighet för snöröjning på grund av 

långtidsparkerade bilar. Styrelsen ser över frågan hur det skall lösas inför 
nästa säsong. 
Stora hål i asfalten på garageplan vems ansvar? Det är styrelsens ansvar och 
kommer att åtgärdas under sommaren.  
Har Björnmossegångens garagesamfällighet någon försäkring med tanke på 
påkörda grindar o.dyl.? Ja, samfälligheten har försäkring men något oklart 
om hur villkoren ser ut. 
Medlemmar boende på Pärlröksgången önskar nycklar till mopedförrådet 
på övre plan. Styrelsen ordnar det. 
När blir det vårstädning? Förra året hade vi den relativt sent med gott 
resultat på grund av att kommunen hade hunnit sandsopa, så styrelsen har 
tänkt i liknande banor inför kommande vårstädning.  

 
16. Stämman avslutas, stämmoprotokollet kommer att finnas på vår hemsida. 

 
 
Sekreterare:    Justerare: 
 
 
 
———————————————  ——————————————— 
Roland Hjälm   Rickard Arvidsson 
 
 
 
 
    ——————————————— 
    Christina Lincesso 
 
Bilagor 
Revisionsberättelse 
Motion 


